
MARKS IDROTTSHISTIORISKA SÄLLSKAP

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2017

Styrelsen för Marks Idrottshistoriska Sällskap (MIS) lämnar följande berättelse över verksamheten 
under år 2017

Styrelse

Ordförande Kjell-Åke Bergkvist
Vice ordförande Sven-Olof Andersson Fritsla
Sekreterare Britt-Marie Knutsson Skene
Kassör Sören Fägersten Kinna
Ledamöter Jan-Inge Börjesson Kinna ( under våren)

Peder Svensson Skene
Ann-Charlotte Hagman-Kinn  Kinna
Karl-Erik Berndt Kinna
Lennart Brunander Sätila

Ersättare Viggo Svensson Örby

Revisorer Stellan Helgesson Skene
Lars-Erik Fägersten Skene

Revisorserättare Ingemar Gustavsson Skene

Valberedning Ingemar Gustafsson Skene,  B-M Knutsson Skene

Arbetskommitter
Lokaler o utställning Styrelsen
Hemsidesgrupp B-M Knutsson

S Fägersten
Kontakt Marks B-M Knutsson
Gymnasieskola
Kontakt WIS V Svensson
Registrering B-M Knutsson

A-C Hagman-Kinn

Styrelsemöten
Styrelsen har under året hållit nio styrelsemöten, samt ett antal arbetsmöten.

Årsmötet
Årsmötet hölls den 22  mars i föreningens lokal i Rydal.
Ordförande för mötet var B-M Knutsson och sekreterare S Fägersten
Som ordförande för 2017 valdes Kjell-Åke Bergkvist
Som ordinarie ledamöter för 2017-2018  Sven-Olof Andersso, B-M  Knutsson, Lennart Brunander och 
Peder Svensson
Kvarstående ledamöter var  Karl-Erik Bernt, A-C Hagman-Kinn, Sören Fägersten och Jan-Inge 
Börjesson
Som ersättare i styrelsen valdes Viggo Svensson
Som revisorer omvaldes Lars Erik Fägersten och nyvaldes Stellan Helgesson. Som revisorsersättare 
valdes Ingemar Gustafsson



Årets verksamhet
Öppethållande. Vi har hållit öppet första torsdagen i månaden jan-juni .
Rydalsdagen var också öppen för allmänheten. Vi har hållit enskilda visningar för olika grupper.
Dokumentationen av föremål har fortsatt under hela 2017.
Dokumentationen av föreningar fortlöper
Under kulturarvsdagen vistades vi på Skene Marten och sålde Sportlotten.
En folder har framtagits att dela ut och använda i marknadsföringen samt en guidekarta för lokalen och 
dess samlingar.
Gäster
På årsmötet 2017 gästades vi av Magnus Haglund tränare för IF Elfsborg. Han berättade intressant om 
hur det är att vara tränare och fick också besvara en mängd frågor från lyssnarna.
Under hösten har vi för första gången på länge inte haft någon inbjuden gäst.

Arbete i lokalen
På grund av en vattenskada har vi fått ett merarbete med att städa upp och har, under hösten, inte 
kunnat hålla öppet som planerat.

Westgötarnas idrottshistoriska sällskap
Föreningen publicerar sig regelbundet i WIS tidning. Lennart Brunander med artikel om Basketundret 
i Mark, Viggo Svensson  med tankar en septembersöndag, B-M Knutsson med en kort artikel. Några 
bilder från sällskapets fotosamling har visats på ”Bildskatten” i tidningen.  

Medlemmar
Medlemsantalet vid årsskiftet var ?

Medlemskap
Föreningen är ansluten till Wästgöta idrottshistoriska sällskap, (WIS)

Representation
På Wis årsmöte var inte Mark representerat.
 Sommarmötet i Storsjöstrand Horla bjöds på hänförande miljö och en intressant gäst-Gösta Fåglum 
Pettersson. Viggo Svensson och Britt-Marie Knutsson var där.

Slutord
Styrelsen tackar alla som deltagit i verksamheten, och skänkt gåvor och bidrag under året och önskar 
en god fortsättning på 2018.

Marks Idrottshistoriska Sällskap

Lennart Brunander      Sven-Olof Andersson Sören Fägersten
 

Ann-Charlotte Hagman-Kinn     Kjell-Åke Bergkvist          Peder Svensson

Britt-Marie Knutsson Karl-Erik Bernt


